
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Glass Story 
ul. Grunwaldzka 30 
85-236 Bydgoszcz

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our hand-made and automatic production, also thin side glass is made of sodium-potassium carbonate which is neutral to environment and gives the
highest quality of non crystal glass. Ideal proportions of ingredients and highly specialized recipe of glass guarantee the highest quality, clearance and
color of our products. 

Our offer includes glassware such as wine, champagne, cognac and liqueur glasses, as well as glasses for water, whisky, beer, cocktails and juices,
bowls and vases also art glass. Products are manufactured in long and short series in order to face the most demanding customers needs. Our
manufacturing process is very flexible what enables us to realize the most elaborated orders of our customers.

Company Profile of Glass Story

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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